
Title (en)
Key and built-in double cylinder for a safety lock.

Title (de)
Schlüssel und Einbau-Doppelzylinder für ein Sicherheitsschloss.

Title (fr)
Clef et double cylindre encastré pour une serrure de sécurité.

Publication
EP 0670401 A1 19950906 (DE)

Application
EP 95810101 A 19950216

Priority
CH 65494 A 19940304

Abstract (en)
The key's (1,2) shaft has an extension element (5,7) in which tumblers in the form of core pins and housing pins can be positioned in an opposite-
facing cylinder-half (10,11) for rotary release. The cylinder core has two rotors (21,27) at least one (21) of which is made of hard material, for
example hardened steel, and has hard metal pins (22) on it. With the exception of the key guide (24), the rotor is solid and has a flange (23) resting
on the inside of the cylinder housing (10a). At least one cylinder half (10) has a sprung slide-piece (17) by which the rotor is centred when the key is
removed. The two cylinder halves are joined by a bridge-piece (15).

Abstract (de)
Die Erfindung betrifft einen Schlüssel und Einbau-Doppelzylinder für ein Sicherheitsschloss, mit zwei Zylinderhälften (10,11), mit einem Zylinderkern
(21,27,30,38) und mit als Kernstifte und Gehäusestifte ausgebildeten Zuhaltungen (35), die durch den in den Schlüsselkanal (24,27a,44)
einführbaren Schlüssel (1,2,3) zur Drehfreigabe des Zylinderkerns eingeordnet werden können. Der Schlüssel (1,2) weist an seinem Schaft ein
Verlängerungselement (5,7) auf, mit dem die Zuhaltungen in einer gegenüberliegenden Zylinderhälfte (10,11) zur Drehfreigabe eingeordnet werden
können. Die türaussenseitige Zylinderhälfte (10) kann einen vollen, aus gehärtetem Stahl hergestellten Rotor aufweisen, der die innenliegende
Zylinderhälfte schützt. <IMAGE>
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